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Místní akční plán II rozvoje vzdělávání pro území ORP Moravská Třebová 

Reg. číslo projektu CZ.02.3.68/0.0/0.0/17_047/0008654 

Zápis ze setkání Pracovní skupiny Financování 

Datum konání: 28. 1. 2021 od 9:00 hodin 

Místo konání: online setkání 
 
Přítomni: viz PrintScreen 
 

Program:  

a) Aktuality a plán aktivit v projektu MAP II 

b) Seznámení s OP Jan Amos Komenský 

c) Informace k MAP III 

d) Plán aktivit PS na rok 2021 
e) Různé    

 
Na začátku setkání byli přítomní členové PS Financování přivítání manažerkou projektu MAP II Lenkou 

Bojanovskou a seznámeni s programem setkání.  

 

a) Aktuality a plán aktivit v projektu MAP II 

Střední článek – okres Svitavy je jedním ze dvou okresů, které byly vybrány k pilotáži středního článku. 

L. Bojanovská vysvětlila přítomným složení platformy Středního článku a jeho funkci. V současné době 

je vypsané výběrové řízení na obsazení některých pozic odborníky. Bližší informace k realizaci středního 

článku v okrese Svitavy budou známy začátkem února, kdy má proběhnout schůzka pracovní skupiny 

MŠMT k vytvoření této platformy.  

Dále L. Bojanovská informovala o doposud probíhajících aktivitách, které se Realizační tým snaží 

realizovat. Jde o online aktivity – webináře a online jednání s pracovními skupinami. 

 

V závislosti na dlouhotrvající problém s nepříznivým vývojem epidemiologické situace, musíme také 

řešit narušení harmonogramu čerpání finančních prostředků, který nelze dodržet vlivem rušení aktivit 

a neplnění akčního plánu tak, jak bylo zamýšleno. Členové Odborného realizačního týmu již diskutovali 

o naplánování konkrétních aktivit převážně na letní měsíce, kdy snad bude větší jistota zmírnění 

vládních opatření a bude možné realizovat prezenční aktivity. Jedná se např. o „letní školy pro 

pedagogy“, rozšířená spolupráce s DDM Moravská Třebová v rámci podpory letních aktivit pro děti a 

žáky zaměřených na gramotnosti („doučování“) a další.  

Jedním z řešení, jak smysluplně vyčerpat naplánované finančních prostředky je také prodloužení 

projektu. Na tuto možnost se administrativní tým dotazoval, ale protože délka realizace projektu MAP 

II je od začátku nastavena na 48 měsíců a jednou z podmínek prodloužení projektu je maximální doba 

realizace 48 měsíců. V následujícím týdnu bude probíhat online jednání zástupců MAP Pardubického 

kraje, kde hlavní manažer bude prezentovat problém s čerpáním finančních prostředků v návaznosti 

na epidemiologickou situaci v ČR a zároveň nemožnost prodloužení projektu.  

 

 

b) Seznámení s OP Jan Amos Komenský 
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Jednání pokračovalo v představení specifických cílů připravovaného „OP Jan Amos Komenský.“ Obsah 

operačního programu je důležitý pro představu a naplánovaní možných záměrů z oblasti vzdělávání 

pro období 2022 – 2027. Zpracovaný výtah návrhu OP Jan Amos Komenský bude poslán všem členům 

PS Financování.  

 

c) Informace k MAP III 

Členové PS byli také podrobněji seznámeni s výzvou a podmínkami realizace MAP III. Minimální možná 

délka realizace projektu je 12 měsíců. Musí být zachovány všechny platformy projektu – pracovní 

skupiny a Řídící výbor. MAP III bude zaměřen pouze na plánovací aktivity a ve velké míře na evaluaci. 

Implementační aktivity jsou z této výzvy vyloučeny. Důležitým aspektem je také povinná spolupráce 

s ASZ.  

 

d) Plán aktivit PS na rok 2021 

Dle poskytnutých informací byla prozatím odložena podpora navrhovaného grantu pro školská zařízení 

v ORP Moravská Třebová. Důvodem je nepříznivý vývoj situace v ČR. Členové PS Financování do příštího 

setkání navrhnou další činnost své skupiny. 

 

e) Různé 

L. Bojanovská upozornila na možnosti čerpání finančních prostředků z operačních programů PRV a 

IROP prostřednictvím NNO MAS Moravskotřebovsko a Jevíčsko. Podmínkou je mít uvedený záměr v SR 

MAP II, o jehož aktualizaci budou ředitelé škol a zřizovatelé informování během měsíce února. 

Aktualizace SR MAP musí být schválena Řídícím výborem.  

Dále upozornila členy PS Financování, že se pro příští dotační období, v současné době zpracovává 

strategie CLLD. Bylo by vhodné určit potřeby území v oblasti vzdělávání, které by mohly být 

zakomponovány do zmiňované strategie.  

Na toto reagoval p. Parolek, který zmínil potřeby posílení konektivity území, která se v době distanční 

výuky projevila jako velmi slabá stránka regionu. Pan místostarosta M. Šafář pro zajímavost zmínil 

probíhající jednání s operátory na věži v Jevíčku o vymístění jejich technologií kvůli opravě krovu věže 

a jejich malou ochotu hledat nová řešení. Již na minulém jednání byl vyzván pan starosta Mička pro 

informování této situace ostatní zástupce obcí regionu, nicméně z důvodu aktuální situace, k tomuto 

prozatím nedošlo. Problém s posílením digitálního signálu v našem regionu je třeba řešit komplexně 

minimálně na úrovni Regionu MTJ.  

 

Vedoucí PS, p. Bartuňková navrhla jako jednu z možných aktivit podporu spolupráce s gymnázii a 

ostatními školami zaměřenou na nadané a mimořádně nadané děti a žáky. Realizační tým zjistí 

možnosti spolupráce na dané téma v regionu. Tento návrh bude také prezentován při jednání PS Rovné 

příležitosti. 

P. Parolek – zmínil nedostatečné množství notebooků určených pro distanční výuku, z dostupných 

zdrojů není možné pokrýt všechny žáky, kteří by notebook ze školy potřebovali vypůjčit. V souvislosti 

s tímto problémem navrhuje zjištění možných aktivit pro obstarání dostatečného množství notebooků, 

tabletů určených pouze pro potřeby distanční výuky.  
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Úkoly:  

Administrativní tým – zjistit možnosti spolupráce s gymnázii či ostatními školami ve věci nadaných dětí 

- zjistit možnosti obstarání notebooků pro distanční výuku 

- zajistit rozeslání zpracovaného výtahu (důležitých bodů) z obsahu OP JAK členům PS (odkaz na 

webové stránky, kde najít návrh OP JAK, byl členům zaslán již před konáním jednání PS) 

Pan starosta M. Mička – jednání Regionu MTJ v rámci problémů s konektivitou území ORP Moravská 

Třebová 

Členové PS Financování – zamyslet se nad náplní pracovní skupiny v roce 2021. 

 

 

 

Zapsala: Veronika Tinklová                                                                        Schválila: Lenka Bojanovská 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


